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Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Sigvard Ländin                                  Gun-Marie Gunnars   

 

 

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
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§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ordförande Sigvard Ländin och ordinarie ledamot Gun-Marie Gunnars utsågs att justera 

dagens protokoll den 19 oktober klockan 13.30. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn informerade om att flytten av profilboendet är avklarad och att den gick bra.  

Stämningen på boendet är lugn och avspänd. De boende erbjuds mera aktiviteter än tidigare.  

 

Hässelgården har ny kostleverantör sedan oktober 2010, Fazer amica, med anledning av att 

Sodexo valt att inte förlänga avtalet med förvaltningen. Detta innebär nya matrutiner för 

personalen. Maten levereras kall och värms på avdelningen. Tillbehör som potatis, ris och 

pasta tillreds på avdelningen.  Kostsamordnare finns. 

 

Hissarna på Hässelgården är för små. Sängarna får inte plats. Hissen i A-huset och en hiss i C-

huset kommer därför att bytas ut.  

 

Alla aktivitetsombud på boendet kommer att få utbildning. Man har hållit musikcafé och 

filmvisning med hjälp av inhyrd utrustning. Teknisk utrustning för filmvisning kommer att 

köpas in för att kunna hålla filmvisningar mer frekvent. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson rapporterade att restaurangen på Skolörten är under renovering och 

beräknas bli klar v.44.  

Det är kallt i många av boendets lokaler, vilket är anmält till fastighetsförvaltaren. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars hade inget att rapportera då anhörigrådet inte haft möte. Nästa anhörigråd 

sammanträder november 2010. En av ledamöterna uppger dock att den fått kännedom att en 

anhörig till en boende på Koppargården är mycket nöjd med boendet och att det är många bra 

aktiviteter på boendet. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 26 oktober 2010 

Ärende 9. Månadsrapport oktober 2010- ekonomi och verksamhet. 

Pensionärsrådet har inte tagit del då ärendet utsändes senare .  

 

Ärende 10. Deltagande i projektet ” Arbetet platsen för lärandet”. 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet ingående utifrån den lägesbeskrivning som framkom 

och poängterar vikten att höja utbildningskompetensen.. 

 

Ärende 11. Begäran om planändring - Björnidegränd 189, Seraljen 70 i stadsdelen Kälvesta. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 
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Ärende 12. Verksamhetschef för äldreboende. 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet och tagit del. 

 

Ärende 13.  Detaljplan Vattenfallet 2 i Råcksta. 

Pensionärsrådet anser att när man nu planerar bygga cirka 1200 lägenheter på ett samlat 

område, bör man planera för ett kvalificerat och i ett tillräckligt antal boende där 

servicebehovet följer vårdbehovet. 

 

Ärende 14. Uppdragslista. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 15. Anmälan förvaltningsyttrande över ”Förslag till reviderade föreskrifter i 

renhållningsordningen för Stockholms kommun. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen 

Annica Dominius informerar om följande: 

a) Äldreboendeplan, gemensam för västerort, kommer att presenteras vid nästa sammanträde i 

november 2010. 

b) Planer finns att inte bygga om Hässelgårdens C-hus med anledning av att fastigheten är i 

dåligt skick samt att boendet har för många antal lägenheter mot vad en enhet får ha. Idag 

finns 85 boende på C-huset. När A-huset är färdigrenoverat kommer det att finnas plats för 45 

boende. 

Privata aktörer har visat intresse att bygga i Vattenfalls hus, där förvaltningen kommer kunna 

köpa vård och omsorgsplatser. 

c) Tertialrapport 2. Äldreomsorgens ekonomiska prognos visar – 3,5 mkr. Största underskottet 

har myndigheten och två stycken hemtjänstenheter.  

 

§ 8 Övriga frågor 

 Pensionärsrådet diskuterar flera olika punkter som finns i tertialrapport 2. 

 Svar till de tre partier som önskar förslag på hur nämnden kan få ökad kunskap, i stort 

som smått, angående situationen kring de äldre inom förvaltningen: 

Pensionärsrådet har tagit del och återkommer i ärendet. 

 Två utbildningar riktade till bl.a. representanter för pensionärsråd, förmedlas från 

förvaltningen. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 15 november 2010 klockan 10.00–

12.00 i lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning. 

 


